
                Kraków, dnia 30.08.2022 r. 

  

PROTOKÓŁ Nr  45/ 2022 

Komisji Infrastruktury 

z dnia 30.08.2022 od godz. 17:00 do godz. 18:25 

Miejsce: siedziba Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim, ul. Kurczaba 3 

Posiedzenie zdalne za pośrednictwem aplikacji MS TEAMS. 

 

1. Posiedzeniu komisji przewodniczył: 

Adrian Malik 

Stwierdzenie quorum (wg listy obecności) 

Skład osobowy komisji: 13 

W posiedzeniu komisji udział bierze 11 członków. 

2. Przyjęcie porządku obrad - głosowanie: za: 11 przeciw: 0 wstrzymujących się: 0 

3. Rozpatrzenie korespondencji skierowanej do Komisji: 

3.1Pismo z dnia 11.08.2022 r. od MIR w sprawie uchwały Rady Dzielnicy XII nr XLV/547/2022 z dnia 

5 lipca 2022 r. a/a 

3.2.Wniosek mieszkańca z dnia 10.08.2022 r. w sprawie poprawy bezpieczeństwa na ulicy Mała Góra 

w Krakowie.    

Komisja przygotuje pismo do Policji o przeprowadzenie dodatkowych kontroli zachowań kierowców w 

tym rejonie oraz odpowiedź do wnioskującego.    

3.3.Pismo z dnia 12.08.2022 r. od MIR w sprawie spotkania dot. ul. Szarej w Krakowie.  

Na spotkaniu obecni byli Radni:  Adrian Malik oraz Andrzej Ulman – ustalono, że Straż Miejska będzie 

prowadziła kontrole źle zaparkowanych aut na tym terenie.   

3.4.Wniosek z dnia 12.08.2022 r. od Stowarzyszenia Kraków dla Mieszkańców w sprawie budowy 

oświetlenia przy ul. Telegi w okolicy Szkoły Podstawowej nr 5.  

Komisja przygotowała projekt uchwały:  

Rada Dzielnicy XII wnioskuje do ZZM o montaż rozgałęźnika lamp lub dodatkowego oświetlenia celem 

doświetlenia alei spacerowej od strony północnej Kościoła - mowa o części działki przy Kościele,  

Podgórze obręb P55 działka numer 308/63 oraz 308/68.  

Uzasadnienie:  

Doświetlenie odcinka ciągu pieszego w rejonie północnym kościoła poprawi komfort mieszkańców.  

Głosowanie:  

Za: 11/Przeciw: 0/Wstrzymało się: 0 



3.5.Pismo z dnia 11.08.2022 r. od MIR w sprawie uchwały Rady Dzielnicy XII nr XLV/546/2022 z dnia 

5 lipca 2022 r. a/a 

3.6.Pismo z dnia 4.08.2022 r. od MIR w sprawie uchwały Rady Dzielnicy XII nr XLV/543/2022  z dnia 

5.07.2022 r. a/a 

3.7.Pismo z dnia 10.08.2022 r. od ZDMK w sprawie spotkania dotyczącego przekształcenia zwrotki w 

parking 

Komisja zdecydowała o przesłaniu pisma do zainteresowanego ? Przesłać to pismo do wnioskadawcy  

3.8.Pismo z dnia 5.08.2022 r. od Jakuba Łapczyńskiego (Biuro Projektów Drogowych)  w sprawie 

wydania opinii do projektu przebudowy ulicy Jerzmanowskiego od ul. Teligi do ul. Lilii Wenedy.   

Pismo przesunięto na kolejne posiedzenie Komisji.  

3.9.Pismo z dnia 4.08.2022 r. od ZDMK w sprawie stanu realizacji zadań na terenie Dzielnicy XII. 

a/a  

3.10.Pismo z dnia 4.08.2022 r. od UMK w sprawie pojawienia się gryzoni na  ul.  Rakuś  w Krakowie.  

a/a 

3.11.Pismo z dnia 22.07.2022 r. w sprawie informacji o dalszych krokach w zakresie dofinasowania 

montażu luster drogowych przy ul. Konrada Wallenroda w Krakowie.  

Komisja przygotuje pismo do wnioskodawcy z informacją o konieczności wystąpienia do MIR w celu 

sfinansowania kosztu projektu, montażu oraz utrzymywania lutra w późniejszym czasie.  

3.12. Pismo z dnia 4.07.2022 r. w sprawie koszenia trawy w rejonie ul.  Nad Potokiem 14 i 12 w 

Krakowie.  

Komisja przygotuje pismo do ZZM o podjęcie działań w tym zakresie i poinformowanie Rady o 

wykonanych pracach.   

3.13.Pismo z dnia 4.08.2022 r. w sprawie przejeżdżania aut przez tory tramwajowe  i deptak w rejonie 

ul. Ćwiklińskiej.  

Komisja skontaktuje się WMIR w sprawie projektu przebudowy tego rejonu, tak aby uniemożliwić 

przejazd samochodów.   

3.14. Pismo z dnia 15.07.2022 r. od MIR w sprawie uchwały Rady Dzielnicy XII nr XLIV/532/2022 z 

dnia 7.06.2022 r. a/a 

3.15. Pismo z dnia 15.07.2022 r. w sprawie montażu progów zwalniających przy ul. Potrzask 36 w 

Krakowie.  

Komisja przygotuje pismo do wnioskodawcy, że montaż progów zwalniających będzie możliwy jedynie 

wtedy gdzie wszyscy okoliczni mieszkańcy wyrażą pisemną zgodę na montaż w pobliżu ich domów.  

Po zebraniu takich podpisów Komisja i Rada rozważy taką możliwość. Ponadto, usytuowanie progów 



musi spełniać konkretne wymagania, np. jednym z nich jest oświetlenie uliczne nad montowanym 

progiem.  

3.16.Pismo z dnia 11.07.2022  r. w sprawie skanalizowania ul. Półłanki w Krakowie.   

Komisja przygotowała projekt uchwały:  

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa o  pilne wykonanie chodników wraz z oświetleniem na 

ul. Półłanki w ciągu wyremontowanego odcinka nawierzchni w sierpniu bieżącego roku. Wnioskuje się 

również o wykonanie odwodnienia, aby woda nie zalewała posesji w okolicy nr 29 przy ulicy Półłanki.  

Uzasadnienie:  

W obecnej chwili mieszkańcy ul. Półłanki oraz osoby dojeżdżające do pracy do okolicznych 

przedsiębiorstw poruszają się komunikacją miejską muszę chodzić ulicą. Budowa chodników poprawi 

ich bezpieczeństwo. Ludzie pracują tam za zmiany, a ul. Półłanki nie jest ulicą oświetloną.  

Głosowanie: Za: 11/Przeciw: 0/Wstrzymało się: 0 

3.17.Pismo z dnia 11.07.2022 r. w sprawie usunięcia znaków zatrzymywania się i postoju na ul.  

Republiki Korczakowej  w Krakowie. a/a 

Pismo z dnia 11.07.2022 r. od ZDMK w sprawie ul. Złocieniowej 18 f.  

Komisja przygotuje pismo do Wodociągów w celu uzyskania informacji na temat tego kto nadzorował 

prace przy ulicy Złocieniowej 18 f,  które były wykonywane przez Firmę Omego.   

3.18.Pismo z dnia 19.07.2022 r. od MIR w sprawie uchwały Rady Dzielnicy XII XLIV/535/2022 z dnia 

7.06.2022 r. a/a  

Komisja prześle pismo do zainteresowanych.  

3.19.Pismo z dnia 20.07.2022 r. od MIR w sprawie uchwały Rady Dzielnicy XII nr XLIV/533/2022 z 

dnia 7.06.2022 r.  

Komisja przygotowała projekt uchwały:  

Rada Dzielnicy XII wnioskuje do Prezydenta Miasta Krakowa o wpisanie do Budżetu Miasta Krakowa 

przebudowy skrzyżowania ul. Polonijnej z ul. Facimiech tak, aby powstało skrzyżowania wraz z 

przejściem da pieszych z każdej strony, obniżeniami krawężników oraz oświetleniem. 

Głosowanie: Za: 11/Przeciw: 0/Wstrzymało się: 0 

3. Wniosek Komisji Infrastruktury:    

Komisja przygotowała projekt uchwały:  

Z uwagi na możliwość wystąpienia kolejnych podtopień na terenie Bieżanowa w momencie wystąpienia  

ulewnych deszczów, Rada Dzielnicy XII wnioskuje do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie 

następujących działań: 

- Budowy w Parku Aleksandry Północ i Południe w rejonie wlotu do kanału pod ul. Bieżanowską oraz 

ul. Teligi śluzy, która w razie intensywnych opadów deszczu będzie automatycznie zamykana i 

przytrzyma wodę dopływającą do kraty przy ul. Seweryna Udzieli – celem ochronienia mieszkańców 

przed zalaniem;  



- budowy polderu w rejonie Parku Drwinka celem gromadzenia wody płynącej do ul. Seweryna Udzieli; 

- budowy pełnego systemu monitoringu wizyjnego elektronicznego łączącego polder oraz śluzy w Parku 

Aleksandry;  

- budowy monitoringu wizyjnego w rejonie ul. Korepty,  gdzie woda w pierwszej kolejności wylewa i 

monitoringu wizyjnego przy kracie na ul. Seweryna Udzieli.  

Uzasadnienie:  

Jak pokazały ostanie opady deszczu, Bieżanów jest stale zagrożony powodzią i należy podejmować 

wszelkie możliwe działania, aby temu zapobiegać. Kontrolowanie przez miejskie służby poziomu 

wysokości wody byłoby znacznie ułatwione dzięki montażowi systemów monitoringu wizyjnego. 

Ograniczenie dopływu czasowego wody do kraty przy ul. Seweryna Udzieli zmniejszyło by ryzyko 

zalania okolicznych mieszkańców tej ulicy i okolic.  

Głosowanie: Za: 11/Przeciw: 0/Wstrzymało się: 0 

4. Wniosek Komisji Infrastruktury:    

Pismo do MPO w sprawie usunięcia koszy do segregacji śmieci na ul. Laskowej.  

Komisja przygotowała projekt uchwały:  

Rada Dzielnicy XII wnioskuje do  o usunięcie z ul. Laskowej koszy do segregacji śmieci. 

Uzasadnienie:  

O kosze do segregacji śmieci wnioskował ROD Telpod, po czym zmienił ich lokalizację. Obecna 

lokalizacja jest wbrew pozostałym mieszkańcom ul. Laskowej w Krakowie.  

Głosowanie: Za: 11/Przeciw: 0/Wstrzymało się: 0 

5. Wniosek Radnych komisji Infrastruktury: 

Komisja przygotowała projekt uchwały:  

Rada Dzielnicy XII wnioskuje do Zarządu Transportu Publicznego o: 

- korektę rozkładu jazdy autobusu 125 tak, aby rozpoczynał najwcześniejszy kurs z przystanku Mały 

Płaszów o godzinie 4.20 w kierunku MCO;  

- wznowienie kursu autobusu 163 z osiedla Rżąka.  

Uzasadnienie:  

Powyższe zmiany koniczne są z uwagi na duża ilość zgłoszeń i uwag mieszkańców.  

Głosowanie: Za: 11/Przeciw: 0/Wstrzymało się: 0 

6. Sprawy bieżące.- brak 

7. Oświadczenia i komunikaty- brak 

Ad.8.  Zamknięcie posiedzenia 

Posiedzenie Komisji  zamknął o godz. 18:30 Przewodniczący Komisji: Adrian Malik  

Protokołowała: Patrycja Bień                           Przewodniczący Komisji: 

 Adrian Malik 

 


